



TIME TRAVEL PROMOTION

Dasar privasi

Time Travel Promotion LP Masa dengan pejabat berdaftar di 85 Great Portland Street, First Floor, London, W1W 7LT, UK (selepas ini, "Pemilik Data"), pemilik laman web ini (selepas ini, "Tapak"), sebagai pemilik rawatan daripada data peribadi pengguna yang menyemak imbas dan mengambil bahagian dalam inisiatif di Tapak (selepas ini, "Pengguna") memberikan maklumat privasi di bawah menurut seni. 13 Peraturan EU 2016/679 pada 27 April 2016 (selepas ini, "Peraturan") dan seni. 13 Akta Perlindungan Data 2018 (selepas ini, bersama-sama dengan Peraturan, "Undang-undang Terpakai").

Pemilik, yang ditubuhkan di luar Kesatuan Eropah, menawarkan perkhidmatan kepada subjek yang tinggal di Kesatuan Eropah, akan memproses data peribadi pengguna yang menyemak imbas dan mengambil bahagian dalam inisiatif di Laman ini menurut seni. 3, par. 2 lett. a) Peraturan.

Inisiatif ini dikhususkan untuk individu yang telah genap umur lapan belas tahun. Oleh itu, Pengawal Data tidak mengumpul data peribadi yang berkaitan dengan orang di bawah umur 18 tahun. Atas permintaan Pengguna, Pengawal Data akan segera membatalkan semua data peribadi yang dikumpul secara tidak sengaja dan berkaitan dengan orang di bawah umur 18 tahun.

Pemilik mengambil kira sepenuhnya hak privasi dan perlindungan data peribadi Penggunanya. Untuk sebarang maklumat berhubung dengan pernyataan privasi ini, Pengguna boleh menghubungi Pemilik pada bila-bila masa, menggunakan kaedah berikut:

- Dengan menghantar surat berdaftar dengan resit pemulangan ke pejabat berdaftar Pengawal Data (85 Great Portland Street, First Floor, London, W1W 7LT, UK)
- Dengan menghantar mesej e-mel ke: privacy@timetravelpromotion.com

Pengawal Data tidak mengenal pasti angka Pegawai Perlindungan Data (RPD atau DPO), kerana dia tidak tertakluk kepada kewajipan penetapan yang ditetapkan dalam seni. 37 Peraturan.

Pengawal Data, yang ditubuhkan di luar Kesatuan Eropah, telah melantik sebagai Wakilnya di Kesatuan Eropah, menurut seni. 27 Peraturan, syarikat Smart Impex LP ke e-mel info@smartimpexmedia.com

1. Tujuan rawatan

Data peribadi pengguna akan diproses secara sah oleh Pengawal Data menurut seni. 6 Peraturan untuk tujuan pemrosesan berikut:

- a. Kewajipan kontrak dan penyediaan perkhidmatan : untuk melaksanakan peraturan acara hadiah, yang diterima oleh Pengguna semasa pendaftaran; memenuhi permintaan Pengguna tertentu. Data Pengguna yang dikumpul oleh Pengawal Data untuk tujuan kemungkinan penyertaan termasuk: nama, nama keluarga, tarikh lahir, alamat, nombor rumah, bandar, poskod, e-mel, nombor telefon, serta semua maklumat peribadi ' Pengguna mungkin dan secara sukarela disediakan. Melainkan Pengguna memberikan Pemilik kebenaran khusus dan pilihan untuk memproses data mereka untuk tujuan pemasaran atau untuk tujuan menyampaikan data kepada Rakan Kongsi Pemilik menurut artikel 2 di bawah, data di atas akan digunakan oleh Pemilik untuk tujuan eksklusif untuk memastikan identiti Pengguna (juga dengan mengesahkan alamat e-mel), dengan itu mengelakkan kemungkinan penipuan atau penyalahgunaan dan menghubungi Pengguna atas sebab perkhidmatan sahaja (cth. menguruskan sebarang penyertaan oleh Pengguna pada acara hadiah, memaklumkan sebarang kemenangan dan menguruskan fasa atribusi dan penyampaian hadiah; hubungi Pengguna untuk mendapatkan data dan maklumat tambahan - seperti salinan dokumen pengenalan diri - mungkin diminta oleh notari dan oleh pegawai Dewan Perniagaan yang bertanggungjawab ke atas hadiah pertandingan, untuk pastikan identiti mereka dan elakkan penipuan dan penyalahgunaan; membuat sebarang komunikasi segera melalui telefon dalam pengeluaran fasa d dan penggunaan hadiah). Tanpa prejudis kepada peruntukan

di tempat lain dalam pernyataan privasi ini, Pengawal Data tidak akan menjadikan data peribadi Pengguna boleh diakses oleh Pengguna lain.;

b. Tujuan perakaunan pentadbiran : iaitu untuk menjalankan aktiviti yang bersifat organisasi, pentadbiran, kewangan dan perakaunan, seperti aktiviti organisasi dalaman dan aktiviti fungsian untuk memenuhi kewajipan kontrak dan prakontrak;

c. Kewajipan undang-undang : atau untuk memenuhi kewajipan yang ditetapkan oleh undang-undang, oleh peraturan atau oleh perundangan Eropah (cth. perundangan mengenai urusan cukai; perundangan mengenai acara hadiah - Dekri Presiden 430/2001).

Penyediaan data peribadi untuk tujuan pemprosesan yang dinyatakan di atas adalah pilihan tetapi perlu, kerana kegagalan untuk memberikannya akan menyebabkan Pengguna tidak dapat menggunakan perkhidmatan yang ditawarkan oleh Pengawal Data dan mengambil bahagian dalam acara hadiah. Data peribadi yang diperlukan untuk mengejar tujuan pemprosesan yang diterangkan dalam artikel 1 ini ditunjukkan dengan asterisk dalam borang pendaftaran inisiatif.

2. Tujuan pemprosesan selanjutnya

2.1. Pemasaran (penghantaran bahan pengiklanan, jualan langsung dan komunikasi komersial)

Dengan kebenaran percuma dan pilihan Pengguna, beberapa data peribadi Pengguna (nama, nama keluarga, tarikh lahir, alamat, nombor rumah, bandar, poskod, e-mel, nombor telefon) boleh diproses oleh Pengawal Data juga untuk tujuan pemasaran (penghantaran bahan pengiklanan, jualan langsung dan komunikasi komersial), atau supaya Pengawal Data boleh menghubungi Pengguna melalui pos, e-mel, telefon (talian tetap dan/atau mudah alih, dengan panggilan atau panggilan automatik dengan dan/atau tanpa campur tangan pengendali) dan/atau SMS dan/atau sistem pemesejan lain, untuk menawarkan Pengguna pembelian produk dan/atau perkhidmatan yang ditawarkan oleh Pemilik dan/atau oleh syarikat pihak ketiga, menawarkan tawaran, promosi dan peluang komersial.

Pemprofilan

Data peribadi Pengguna (iaitu butiran peribadi dan hubungan, dan maklumat yang berkaitan dengan perkhidmatan di mana Pengguna telah menyatakan minat) juga boleh diproses oleh Pengawal Data untuk tujuan pemprofilan, iaitu untuk membina semula citarasa dan tabiat penggunaan Pengguna, mengenal pasti Profil pengguna pengguna, supaya boleh menghantar tawaran komersial Pengguna selaras dengan profil yang dikenal pasti. Jika persetujuan tidak diberikan, kemungkinan mendaftar di Laman ini tidak akan terjejas dalam apa jua cara. Sekiranya persetujuan, Pengguna boleh membatalkannya pada bila-bila masa dengan membuat permintaan kepada Pengawal Data dengan menghantar e-mel di privacy@timetravelpromotion.com

Pengesahan ID pengguna

Pengawal memaklumkan bahawa, dalam mengejar kepentingan sahnya, data peribadi Pengguna (iaitu butiran peribadi dan hubungan) juga boleh diproses oleh Pengawal untuk tujuan keselamatan, iaitu untuk mengesahkan identiti digital Pengguna dan untuk mengelakkan penipuan dan penyalahgunaan peribadi data. Pengguna boleh pada bila-bila masa membantah pemprosesan ini dengan membuat permintaan kepada Pengawal Data menghantar e-mel di privacy@timetravelpromotion.com Sekiranya tiada persetujuan, kemungkinan mendaftar untuk inisiatif itu tidak akan terjejas dalam apa jua cara. Sekiranya persetujuan, Pengguna boleh membatalkannya pada bila-bila masa, membuat permintaan kepada Pengawal Data mengikut cara yang ditunjukkan dalam artikel berikut "Hak pihak yang berkepentingan" . Pengguna juga boleh dengan mudah menentang penghantaran komunikasi promosi melalui e-mel dengan mengklik pada pautan yang sesuai untuk penarikan balik kebenaran, yang terdapat dalam setiap e-mel promosi. Jika Pengguna bercadang untuk membatalkan persetujuannya untuk menghantar komunikasi

promosi melalui telefon, sambil terus menerima komunikasi promosi melalui e-mel, atau sebaliknya, sila hantar permintaan kepada Pengawal Data mengikut cara yang ditunjukkan dalam artikel "Hak" berikut. Berminat".

Pengawal Data memaklumkan bahawa, berikutan penggunaan hak untuk membantah penghantaran komunikasi promosi melalui e-mel, ada kemungkinan, atas sebab teknikal dan operasi (cth. pembentukan senarai kenalan yang telah disiapkan sejurus sebelum penerimaan oleh Pemegang permintaan pembangkang) Pengguna terus menerima beberapa mesej promosi selanjutnya. Jika Pengguna harus terus menerima mesej promosi selepas 24 jam berlalu daripada menggunakan hak untuk membantah, sila laporkan masalah itu kepada Pemilik, menggunakan kenalan yang dinyatakan dalam artikel "Hak pihak yang berkepentingan" berikut.

2.2. Komunikasi data kepada Rakan Kongsi Pemilik

Dengan persetujuan percuma dan pilihan Pengguna, data peribadi Pengguna (nama, nama keluarga, tarikh lahir, alamat, nombor rumah, bandar, poskod, e-mel, nombor telefon) akan dimaklumkan daripada Pemilik kepada kategori ketiga berikut. -syarikat parti:

- (i) syarikat talian tetap dan telefon mudah alih;
- (ii) syarikat yang aktif dalam dunia penerbitan (kertas bercetak, internet, televisyen dan media baharu);
- (iii) syarikat yang aktif dalam sektor perdagangan elektronik produk dan perkhidmatan;
- (iv) syarikat yang beroperasi dalam sektor tenaga;
- (v) syarikat yang beroperasi dalam sektor pelancongan dan riadah;
- (vi) syarikat yang terlibat dalam latihan profesional dan/atau pendidikan;
- (vii) agensi pengiklanan, pusat media dan pusat hubungan;
- (viii) syarikat yang beroperasi dalam sektor makanan;
- (ix) NGO dan ONLUS;
- (x) syarikat yang beroperasi dalam sektor kewangan dan insurans
- (xi) syarikat yang beroperasi dalam sektor pemasaran dan komunikasi web.

(secara kolektif, " Rakan Kongsi Pemilik ").

"Kami mungkin berkongsi maklumat hubungan anda dengan rakan kongsi kami WINR Data Pty Ltd. (WINR) dan rakan kongsi global mereka untuk tujuan:

- Perlindungan ID - menghalang orang lain daripada menyalahgunakan butiran anda. Ini mungkin termasuk pengesahan ID untuk anti-pengubahan wang haram, anti-penipuan, mencegah jenayah, pemulihan aset, kutipan hutang dan menyatukan semula orang dengan aset yang tidak dituntut.
- Pengiklanan - menyediakan tawaran yang berkaitan dengan anda. Ini mungkin melibatkan analisis data, pepadanan, pemprofilan dan gelagat ramalan supaya anda boleh menerima pengiklanan yang lebih berkaitan dengan anda.
- WINR dan rakan kongsi mereka akan menyimpan maklumat anda selama yang diperlukan untuk melaksanakan fungsi ini. Anda boleh menarik diri daripada semua
- Aktiviti WINR dengan menghubungi Pegawai Privasi mereka <https://www.winrdata.com/privacy-policy> "

Kategori ini termasuk syarikat pihak ketiga yang telah meminta untuk dinyatakan secara eksplisit sebagai Rakan Kongsi tapak web/domain Pemilik.

Rakan Kongsi Pemilik, sebagai pemproses data bebas, akan memproses data peribadi Pengguna untuk tujuan pemasaran mereka sendiri (jualan langsung, menghantar bahan pengiklanan dan komunikasi komersial), dan boleh menghubungi Pengguna melalui pos, e-mel, telefon (tetap dan/atau mudah alih, dengan sistem komunikasi panggilan atau panggilan automatik dengan dan/atau tanpa campur tangan pengendali) dan/atau SMS dan/atau MMS untuk menawarkan Pengguna pembelian produk dan/atau perkhidmatan yang ditawarkan oleh kategori yang sama syarikat pihak ketiga dan/atau oleh

syarikat lain dan menyampaikan tawaran, promosi dan peluang komersial kepada Pengguna. Sebaik sahaja pemindahan telah berlaku, adalah menjadi tanggungjawab Rakan Kongsi Pemilik (kecuali untuk kes di mana Rakan Kongsi termasuk dalam senarai di atas dan telah menyediakan maklumatnya sendiri di sana), untuk menyediakan Pengguna menurut seni. 14 c. 3 Peraturan, semua maklumat yang diperlukan oleh seni yang sama. 14 Peraturan.

Sekiranya tiada persetujuan, kemungkinan mendaftar untuk Inisiatif tidak akan terjejas dalam apa jua cara. Sekiranya persetujuan, Pengguna boleh membatalkannya pada bila-bila masa, membuat permintaan kepada Pengawal Data mengikut cara yang ditunjukkan dalam artikel berikut "Hak pihak yang berkepentingan".

Tambahan pula, anda boleh memilih secara analitik untuk Rakan Kongsi yang anda ingin berikan persetujuan anda untuk pemindahan data peribadi anda semasa mendaftar untuk pertandingan.

Pemilik memaklumkan bahawa data peribadi Pengguna akan diproses oleh Rakan Kongsi Pemilik sebagai pemproses data bebas, berdasarkan maklumat khusus yang akan dikeluarkan oleh Rakan Kongsi Pemilik kepada Pengguna. Sebarang permintaan untuk tidak menerima komunikasi komersial selanjutnya daripada Rakan Kongsi Pengawal Data, yang mana data telah dikomunikasikan oleh Pengawal Data, mestilah dialamatkan terus kepada mereka.

Kenyataan privasi

Kami berkongsi data atau derivatif data anda dengan pengawal dan pemproses data bebas pihak ketiga, termasuk penjual semula dan pengedar, untuk tujuan pengesahan identiti. Pihak ketiga ini menyediakan perkhidmatan pengesahan identiti, seperti pengesahan dan/atau pengesahan identiti individu untuk tujuan, tetapi tidak terhad kepada, peraturan anti-pengubahan wang haram, pengesahan umur, proses anti-penipuan dan semakan pra-pekerjaan.

4. Asas undang-undang rawatan

Kewajipan kontrak dan peruntukan Perkhidmatan (seperti yang diterangkan dalam par. 1, huruf a)): asas undang-undang terdiri daripada seni. 6, artikel 1, let. b) Peraturan, iaitu pemprosesan adalah perlu untuk pelaksanaan kontrak yang mana Pengguna adalah pihak atau untuk pelaksanaan langkah pra-kontrak yang diterima pakai atas permintaan yang sama.

Tujuan pentadbiran-perakaunan (seperti yang diterangkan dalam artikel 1 sebelumnya, huruf b)): asas undang-undang terdiri daripada seni. 6, artikel 1, let. b) Peraturan, kerana pemprosesan adalah perlu untuk pelaksanaan kontrak dan/atau untuk pelaksanaan langkah pra-kontrak yang diterima pakai atas permintaan Pengguna.

Kewajipan (seperti yang diterangkan dalam artikel 1 sebelumnya, huruf c)): asas undang-undang terdiri dalam seni. 6, artikel 1, let. c) Peraturan, kerana pemprosesan adalah perlu untuk memenuhi kewajipan undang-undang yang tertakluk kepada Pengawal Data.

Tujuan pemprosesan selanjutnya: untuk pemprosesan yang berkaitan dengan aktiviti pemasaran dan pemindahan data kepada Rakan Kongsi pihak ketiga Pengawal Data (seperti yang diterangkan dalam par. 2.1 dan 2.2 sebelumnya), asas undang-undang terdiri dalam seni. 6, artikel 1, let. a) Peraturan, atau peruntukan oleh subjek data yang membenarkan pemprosesan data peribadi mereka untuk satu atau lebih tujuan khusus. Atas sebab ini, Pengawal Data meminta Pengguna untuk kebenaran percuma dan pilihan khusus, untuk meneruskan tujuan pemprosesan ini.

5. Kaedah pemprosesan dan masa penyimpanan data

Pengawal Data akan memproses data peribadi Pengguna menggunakan alat manual dan IT, dengan logik yang berkaitan dengan tujuan itu sendiri dan, dalam apa jua keadaan, untuk menjamin keselamatan dan kerahsiaan data.

Data peribadi pengguna akan disimpan pada masa yang sangat diperlukan untuk melaksanakan tujuan utama yang berkaitan dengan penyertaan Pengguna dalam pertandingan dan digambarkan dalam artikel 1 di atas, atau dalam apa jua keadaan untuk masa yang diperlukan untuk perlindungan dalam undang-undang sivil kepentingan kedua-dua Pengguna dan Pemilik.

Dalam kes yang dirujuk dalam artikel 2 di atas, data peribadi Pengguna akan disimpan untuk masa yang diperlukan untuk melaksanakan tujuan yang diterangkan di dalamnya dan, dalam apa jua keadaan, sehingga Pengguna membatalkan persetujuannya. Dalam kes yang dirujuk dalam artikel 2.1 di atas, khususnya, data peribadi Pengguna akan disimpan oleh Pengawal Data untuk masa yang sangat diperlukan untuk melaksanakan tujuan yang diterangkan di dalamnya dan, dalam apa jua keadaan, masing-masing tidak lebih daripada, tiga puluh enam (36) bulan dari masa pengumpulan dan/atau penerimaan data tersebut. Dalam hal yang dirujuk dalam artikel 2.2 di atas, tempoh penyimpanan data oleh Rakan Kongsi boleh didapati oleh Pengguna dalam maklumat yang diberikan oleh Rakan Kongsi.

6. Skop komunikasi dan penyebaran data

Data peribadi pengguna boleh dipindahkan di luar Kesatuan Eropah dan, dalam kes ini, Pemilik ia akan memastikan bahawa pemindahan itu berlaku dengan mematuhi Peraturan Terpakai dan, khususnya, mematuhi artikel 45 (Pemindahan berdasarkan keputusan kecukupan) dan 46 (Pemindahan tertakluk kepada jaminan yang mencukupi) Peraturan. Khususnya, dengan merujuk kepada pemprosesan data yang dijalankan oleh Pengawal Data, yang beroperasi di luar Kesatuan, perlu diperhatikan bahawa ini melibatkan pemindahan yang dijalankan berdasarkan keputusan kecukupan, berdasarkan "Peraturan Pelaksana (EU).) 2021/1772 Suruhanjaya 28 Jun 2021 menurut Peraturan (EU) 2016/679 Parlimen Eropah dan Majlis mengenai perlindungan data peribadi yang mencukupi oleh United Kingdom".

Pekerja dan/atau rakan usaha sama Pengawal Data yang bertanggungjawab mengurus Inisiatif mungkin menyedari data peribadi Pengguna. Subjek ini, yang telah diarahkan berbuat demikian oleh Pengawal Data menurut artikel 29 Peraturan, akan memproses data Pengguna secara eksklusif untuk tujuan yang dinyatakan dalam maklumat ini dan mematuhi peruntukan Peraturan Terpakai.

Data peribadi Pengguna juga boleh didedahkan kepada pihak ketiga yang mungkin memproses data peribadi bagi pihak Pengawal Data sebagai "Pemproses Data", seperti, sebagai contoh, pembekal perkhidmatan IT dan logistik berfungsi untuk operasi Inisiatif, penyumberan luar atau pembekal perkhidmatan pengkomputeran awan, profesional dan perunding.

Pengguna mempunyai hak untuk mendapatkan senarai mana-mana pemproses data yang dilantik oleh Pengawal Data, dengan membuat permintaan kepada Pengawal Data mengikut cara yang ditunjukkan dalam artikel "Hak pihak yang berkepentingan" berikut.

Tambahan pula, data peribadi Pengguna boleh dikomunikasikan oleh Pengawal Data, setakat ini diperlukan untuk melaksanakan kewajipan kontrak dan/atau untuk mematuhi kewajipan undang-undang, kepada pengawal data pihak ketiga yang bebas, seperti notari dan pegawai dewan perniagaan. bertanggungjawab untuk mengenal pasti pemenang pertandingan, Kementerian Pembangunan Ekonomi, serta pihak ketiga yang dinyatakan dalam peraturan pertandingan, yang mana data mesti dikomunikasikan untuk membolehkan Pengguna memanfaatkan mana-mana hadiah yang dimenangi.

7. Hak pihak berkepentingan

Pengguna akan dapat melaksanakan hak yang dijamin kepada mereka oleh Peraturan Berkenaan dengan menghubungi Pemilik dengan cara berikut:

- Dengan menghantar surat berdaftar dengan resit pemulangan ke pejabat berdaftar Pengawal Data (85 Great Portland Street, First Floor, London, W1W 7LT, UK)
- Dengan menghantar mesej e-mel ke: privacy@timetravelpromotion.com

Pengawal Data tidak mengenal pasti angka Pegawai Perlindungan Data (RPD atau DPO), kerana dia tidak tertakluk kepada kewajipan penetapan yang ditetapkan dalam seni. 37 Peraturan.

Pengawal Data, yang ditubuhkan di luar Kesatuan Eropah, telah melantik sebagai Wakilnya di Kesatuan Eropah, menurut seni. 27 Peraturan, syarikat Smart Impex LP 16 inns Court, Wine Tavern Street, Dublin.

Menurut Peraturan yang Berkenaan, Pengawal Data memaklumkan bahawa Pengguna mempunyai hak untuk mendapatkan petunjuk (i) tentang asal usul data peribadi; (ii) tujuan dan kaedah pemprosesan; (iii) logik yang digunakan dalam kes rawatan dijalankan dengan bantuan instrumen elektronik; (iv) butiran pengenalan pemilik dan pengurus; (v) subjek atau kategori subjek yang kepadanya data peribadi boleh disampaikan atau yang boleh mengetahui tentang mereka sebagai pengurus atau ejen.

Tambahan pula, Pengguna mempunyai hak untuk mendapatkan:

- a) capaian, pengemaskinian, pembetulan atau, apabila berminat, penyepaduan data;
- b) pembatalan, transformasi kepada bentuk tanpa nama atau penyekatan data yang diproses secara menyalahi undang-undang, termasuk data yang pengekalannya tidak diperlukan untuk tujuan data dikumpul atau diproses kemudiannya;
- c) pengesahan bahawa operasi yang dirujuk dalam huruf a) dan b) telah dibawa kepada perhatian, juga berkenaan kandungannya, kepada mereka yang data itu telah disampaikan atau disebarkan, kecuali dalam kes di mana pemenuhan ini membuktikan mustahil atau melibatkan penggunaan cara yang nyata tidak seimbang dengan hak yang dilindungi.

Tambahan pula, Pengguna mempunyai:

- a) hak untuk menarik balik persetujuan pada bila-bila masa, jika rawatan adalah berdasarkan persetujuan mereka;
- b) jika boleh, hak untuk mudah alih data (hak untuk menerima semua data peribadi berkenaannya dalam format berstruktur, biasa digunakan dan boleh dibaca oleh peranti automatik), hak untuk mengehadkan pemprosesan data peribadi dan hak untuk memadam ("hak untuk dilupakan");
- c) hak untuk membantah:
 - i) secara keseluruhan atau sebahagian, atas sebab-sebab yang sah, kepada pemprosesan data peribadi berkenaan mereka, walaupun jika berkaitan dengan tujuan pengumpulan;
 - ii) secara keseluruhan atau sebahagiannya, untuk pemprosesan data peribadi mengenainya untuk tujuan menghantar bahan pengiklanan atau jualan langsung atau untuk menjalankan penyelidikan pasaran atau komunikasi komersial;
 - iii) jika data peribadi diproses untuk tujuan pemasaran langsung, pada bila-bila masa, kepada pemprosesan data mereka yang dijalankan untuk tujuan ini, termasuk pemprofilan setakat ia berkaitan dengan pemasaran langsung tersebut.
- d) jika mereka percaya bahawa pemprosesan yang melibatkan mereka melanggar Peraturan, hak untuk membuat aduan kepada Pihak Berkuasa Penyeliaan di UK iaitu Pejabat Pesuruhjaya Maklumat (ICO) di <https://ico.org.uk/>, atau di Pihak Berkuasa Penyeliaan (di Negara Anggota di mana mereka biasanya tinggal, di negara tempat mereka bekerja atau di negara di mana pelanggaran yang dikatakan telah berlaku).

Pemilik tidak bertanggungjawab untuk mengemas kini semua pautan yang boleh dilihat dalam Maklumat ini, oleh itu apabila pautan tidak berfungsi dan/atau dikemas kini, Pengguna mengakui dan menerima bahawa mereka mesti sentiasa merujuk kepada dokumen dan/atau bahagian laman web yang dirujuk ke melalui pautan ini.